

Summary of the Resolutions of the Extraordinary
General Assembly for Sixth of October
for Development and Investment "SODIC"
held on Tuesday, March 25, 2025, at 2.30 pm
(CLT)

The Extraordinary General Assembly of Sixth of October for Development and Investment "SODIC" (the "Company") held a meeting on Tuesday, March 25th, 2025, at 2:30 pm (CLT) at the company's premises and attended by shareholders representing 93.02%.

The EGM issued the following resolutions by the majority of 99,913% of the total attending and representing votes in the meeting:

- 1- Approval of the two valuation reports (Report of the Original Valuation Committee) and (the Reconsidered and Final Valuation Committee Report), as well as the book value of the net shareholders' equity of the Merging Company in accordance with the financial statements on 31/12/2021, which is the merger reference date.
- 2- Approval of the merger of the Merged Companies into the Company at the book value of the net shareholders' equity for the Merging Company and the Merged Companies in accordance with the financial statements on 31/12/2021, which is the merger reference date.
- 3- Approval of the distribution of the value of the net shareholders' equity for the Merging Company and the Merged Companies
- 4- Approval of adding some activities to the Company's object and amending Article (3) of the articles of association accordingly.
- 5- Approval of opening the headquarters of the Merged Companies and their branches as branches of the Merging Company.
- 6- Approval of determining of the authorized share capital of the Company after the merger amounting to EGP 25 billion (twenty-five billion Egyptian pounds) and the issued and paid-up share capital with an amount of EGP

ملخص قرارات الجمعية العامة غير العادية

لشركة السادس من أكتوبر للتنمية والاستثمار "سوديك"
في اجتماعها المنعقد يوم الثلاثاء الموافق ٢٥/٣/٢٥
الساعة الثانية والنصف بعد الظهر

اجتمعت الجمعية العامة غير العادية لشركة السادس من أكتوبر للتنمية والاستثمار "سوديك" ("الشركة") في تمام الساعة الثانية والنصف من بعد ظهر يوم الثلاثاء الموافق ٢٥/٣/٢٥، بمقر الشركة بنسبة حضور بلغت ٩٣.٠٢٪.

وأصدرت الجمعية العامة غير العادية القرارات التالية بالموافقة بأغلبية ٩٩,٩١٣٪ من أصوات السادة/المساهمين الحاضرين والممثلين في الاجتماع:

١. الموافقة على تقرير التقييم "تقرير لجنة التقييم الأصلية" و "تقرير لجنة تقييم إعادة النظر والنهائي" واعتماد القيمة الدفترية لصافي حقوق الملكية للشركة "الدامجة" طبقاً للقوائم المالية في ٣١/١٢/٢٠٢١ وهو التاريخ المتخذ أساساً للاندماج.
٢. الموافقة على دمج الشركات المندمجة في الشركة وذلك بالقيمة الدفترية لصافي حقوق الملكية للشركة الدامجة والشركات المندمجة طبقاً للقوائم المالية في ٣١/١٢/٢٠٢١ وهو التاريخ المتخذ أساساً للاندماج.
٣. الموافقة على توزيع قيمة صافي حقوق الملكية للشركة الدامجة والشركات المندمجة.
٤. الموافقة على إضافة بعض الأنشطة الى غرض الشركة وتعديل المادة (٣) من النظام الأساسي وفقاً لذلك.
٥. الموافقة على فتح مقرات المراكز الرئيسية للشركات المندمجة وفروعها فروعاً للشركة.
٦. الموافقة على تحديد رأس المال المرخص به للشركة بعد الاندماج ليصبح ٢٥ مليار جنيه مصري (فقط خمسة وعشرون مليار جنيه مصري) وتحديد رأس المال المصدر والمدفوع بمبلغ ٥,١٥٧,١٧٤,٣٤٤ جنيه

